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r e d a c t i e  

Zomerscholen om ondermaats 

Nederlands van kleuters op te krikken

Verschillende gemeenten organiseren in deze periode voor leerlingen uit de 

kleuterklassen die met taalachterstand worstelen zomerklassen. Voor  publici-

teit daarrond mogen ze op de volledige medewerking van de klassieke media 

rekenen. Minister van onderwijs Ben Weyts bezocht in dat kader op 24 juli een 

basisschool te Lennik en nam zoals men dat van politici gewend is deel aan de 

activiteiten. De burgemeester stond er bij en keek er naar -foto-.

Oud zeer   

Vijftien jaar geleden werd in 

Genk in de gemeenteraad 

aangekaart dat de kinde-

ren tijdens de speeltijd in de 

school Turks en Marokkaans 

Minister Weyts participeerde aan één van de activiteiten, in casu de spelletjes, organisatoren 
beweren dat de ouders toestemming hadden gegeven om de kinderen te fotograferen, maar wij 
geloven dat niet, vandaar de maskering. Over de TL verlichting hebben we nog wat te vertellen. 

spraken. Deze redactie deed 

daarover onderzoek en had 

intense contacten met Turkse 

en Marokkaanse gezinnen. 

Daarbij werd vastgesteld dat 

de ouders ‘s avonds met hun 

kinderen hun eigen taal spra-

ken. Het gevolg daarvan is 

dubbel, de ouders leren geen 

Nederlands en de kinderen 

evenmin. Het abominabel re-

sultaat in de scholen te Genk 

is daarvan het gevolg, de helft 

verliet de school zonder diplo-

ma. We stellen dus nu vast, 

dat het oud zeer na vijftien 

jaar nog steeds niet is opge-

lost, integendeel. 

Veel meer problemen  

Ondertussen is het niet alleen 

de taalachterstand dat bij de 

jeugd voor problemen zorgt, 

wijlen Willy De Waele - Open 

Vld - en ereburgemeester van 

Lennik,  had daarvoor tijdens 

een spreekbeurt in december 

2008 reeds gewaarschuwd, 

maar de huidige burgemees-

ter van Lennik Ida De Knop 

reageert op de zienswijze 

van Willy De Waele van toen 

“ dat was een andere generatie “, 

toch had Willy De Waele toen 

in 2008 al gelijk. De reactie 

van Ida De Knop was onge-

past dat komt omdat politici 

niet graag de waarheid voor 

de voeten wordt gegooid. We 

gaan dat  hier nog doen met 

de veiligheid in die school, 

alweer met betrekking tot de 

elektrische installatie. 

Zomer kleuterklassen 



Morsum Magnifi cat
©

  25e jaargang  333 - 03  Weyts Lennik  p 2/2

vervolg van p1

Erik Verbeeck

Het feit, dat hier aan het TL armatuur een omhulsel ontbreekt was voor 
Morsum Magnifi cat een teken aan de wand voor een elektrische installa-
tie met problemen waarover al snel bevestiging volgde. 

Het kostenplaatje    

De problematiek dat kinderen 

van vreemde origine onder 

meer taalachterstand oplo-

pen is al heel lang bekend. 

Dat werd meer dan twintig 

jaar geleden in Genk door 

Stijn Vangeneugden - Vlaams 

Belang zie link website - op 

de tafel van de gemeenteraad 

gegooid, maar ze lachten 

Stijn vierkant uit, toch had de 

Lector gelijk. Eén van de op-

merkingen was, dat de Turkse 

en Marokkaanse kinderen tij-

dens de speeltijd in hun eigen 

taal kakelden.

Minister Weyts doet ter zake 

wel moeite, maar deze zo-

merscholen kosten de Vlaam-

se belastingbetaler wel tien 

miljoen -10 mio - euro. Het 

gaat over meer dan zestien-

duizend - 16.131 - leerlingen 

waarvoor de Vlaamse be-

lastingbetaler 45 euro per 

dag en per kind betaalt. De 

scholen die het organiseren 

krijgen bovenop nog eens 20 

euro per kind en per zomer-

school. De Vlaamse Regering 

onder Ben Weyts  N-VA stelt 

daarvoor tien miljoen - 10 mio 

- euro ter beschikking, of die 

investering zoden aan de dijk 

bracht zullen we wellicht nooit 

te weten komen. 

Naar Marokko    

Van 2008 tot 2015 en zelfs 

tot op vandaag voert deze 

redactie onderzoek in Genk, 

vooral Kolderbos, Sledderlo, 

Stalenstraat, Onderwijslaan 

waren de gebieden. In Kol-

derbos volgenden we vijf jaar 

een Marokkaans koppel met 

drie schoolgaande kinderen 

met wie de ouders ook in 

ons bijzijn thuis Marokkaans 

spraken. Toen wij daarop op-

merkingen plaatsten zei de 

moeder “ Als de kinderen hier 

een diploma hebben, gaan we 

terug naar Marokko “, dat was 

in 2011, toen had het koppel 

al vier kinderen. 

Adeline D, poseert hier in New 
York, persgeil is ze wel en naar ei-
gen zeggen OCMW medewerkster 
van Lennik. Ze liep eerder stage 
bij de FGP te Halle- Vilvoorde, ze 
was ook interventie- inspecteur bij 
de politie Pajotteland en legde een 
bezoek af aan het New York Police 
Department - NYPD -  

Het stond in de 

sterren geschreven    

Bij onze aankomst op 24 juli 

aan de school te Lennik wer-

den we door een niet al te 

vriendelijke dame die we ach-

teraf identifi ceerden als  Adeli-

ne D, zogenaamd OCMW me-

dewerker maar ook gewezen 

politie- inspecteur, onthaald. 

Al meteen diende ze te weten 

van welk medium wij waren. 

Later kregen we van Adeli-

ne verkeerde informatie, ze 

liet ons wachten in de refter 

terwijl minister Weyts in een 

ander lokaal reeds aan het 

persmoment was begonnen! 

Het is tijdens het wachten dat 

ons oog op de elektrische in-

stallatie viel. Nadat we via het 

bestuursdecreet het contro-

leverslag van de elektrische 

installatie niet zonder moeite 

hadden bekomen werd het 

duidelijk dat we gelijk hadden, 

de elektrische installatie werd 

op 18 augustus 2022 aan een 

controle onderworpen en niet 

conform bevonden. Er zijn 

verschillende inbreuken onder 

meer onvoldoende isolatie-

weerstand van de geleiders, 

een niet werkende diff erenti-

eel, etc.

Burgemeester

weet van niets

Toen we burgemeester 
Irina De Knop - foto - in-
terpelleerden over het 
negatieve keuringsver-
slag van de elektrische 
installatie van de Rak-
kertjes, hoorde de bur-
gemeester het in Keulen 
donderen. We hadden 
er geen probleem mee 
haar te onthullen dat we 
het document via offici-
ele weg hadden beko-
men. 

Hoogst ongewoon.

Dat een Open- Vld bur-
gemeester, in casu van 
Lennik, niet op de hoog-
te is van een dergelijk 
feit, zegt andermaal heel 
veel hoe onze steden en 
gemeenten vooral non-
chalant omgaan met de 
conformiteit van elektri-
sche installaties in open-
bare gebouwen.

Als de kinderen 

hier een diploma 

hebben, gaan we 

terug naar Marokko

Isolatieprobleem en het niet 

functioneren  van een diff eren-

tieel kan brand veroorzaken, 

erger wanneer er een aanra-

king is van blanke onder span-

ning staande delen, elektrocu-

tie tot gevolg kan hebben en 

dat voor een basisschool! We 

nemen daarom contact met 

burgemeester Irina De Knop - 

Open Vld- die uit te lucht valt 

en zegt “ ge weet meer dan ik”. 

Jaarlijkse keuring ?    

Particuliere installaties moe-

ten elke 25 jaar herkeurd 

worden, elk jaar voor elek-

trische installaties die zich in 

ontploffi  ngsgevaarlijke zones 

bevinden, andere installaties 

elke vijf jaar. Het organisme 

die de keuring in deze basis 

school ‘t Rakkertje uitvoer-

de koos voor een jaarlijkse 

controle. Wij zien daarvoor 

geen andere dan een com-

merciële reden, behoudens 

onze vergissing zien we daar 

geen explosieve situaties die 

een jaarlijkse keuring zouden 

verplichten. We hebben TBV 

daarover om uitleg gevraagd 

maar die hebben we voorals-

nog niet ontvangen, dat zal 

wellicht ook niet gebeuren.

        Wordt vervolgd 


